
Protokół Nr XIII/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 28 września 2007 roku

Otwarcia  XIII  sesji  Rady Miejskiej  w Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1200 

w Karlińskim Ośrodku Kultury. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych 

gości (listy obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w obradach  bierze  udział  14  radnych, 

co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał.  Poinformował, że radny 

Pan Artur Kurjata nie jest obecny z powodu wyjazdu służbowego.

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej sesji i zwrócił się z pytaniem, czy są do niego propozycje zmian.

Pan Marek Lewandowski zaproponował wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Karlino.

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Ryszewski  przedstawił 

porządek obrad wraz ze zmianą. Porządek został przyjęty przez radnych 

w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej.

2. Wręczenie  przez  Przewodniczącego  Miejskiej  Komisji  Wyborczej 
w Karlinie zaświadczenia o wyborze na radnego.



3. Złożenie  ślubowania  przez  nowo  wybranego  radnego  Rady  Miejskiej 
w Karlinie.

4. Wręczenie  nagród  laureatom  konkursów  ,,Najładniejsza  Zagroda 
Wiejska” oraz ,,Najładniejsza Wieś Gminy Karlino”.

5. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski i informacje.
8. Informacja  na  temat  działalności  Związku  Miast  i  Gmin  Dorzecza 

Parsęty.
9. Informacja  na  temat  działalności  Warsztatu  Terapii  Zajęciowej 

,,Iskierka”      w Karlinie.
10.Wykonanie budżetu Miasta i Gminy Karlino za I półrocze 2007 roku:

a) podjęcie uchwały.
11.Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
b) zmian  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 

Wodnej na rok 2007,
c) emisji obligacji komunalnych,
d) zmiany  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na 

realizację zadań bieżących,
e) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 

rok 2007,
f) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
g) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
h) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
i) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
j) zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na rok 2007,

k) zmiany  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej 
Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie,

l) podziału  jednostek  pomocniczych  Gminy  oraz  zmiany  uchwały 
w sprawie statutów jednostek pomocniczych,

ł)  rozpatrzenie skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Karlino,
m) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie, 
n) zmian w składach osobowych komisji, 
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o) zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino – obręb 
004,

p) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 
Domacyno,

q) zmiany uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanych 
na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo,

r) nabycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino – obręb 
004,

s) nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 
Syrkowice,

t)  nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 
Mierzyn,

u) nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 
Ubysławice,

v) przyjęcia ,,Planu Rozwoju Miejscowości Krukowo, gmina Karlino 
na lata 2007 – 2008”,

12. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
13.Zakończenie XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z XII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr XII/07 z XII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 16 lipca 2007 

roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Ryszewski zwrócił się do Pani Wyszeckiej Danuty 

Przewodniczącej  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  w  Karlinie  o  wręczenia 

zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Karlinie.
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Pani  Danuta  Wyszecka  Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej 

w Karlinie stosownie do art. 128 ustawy z dnia 16 lipca 1998 roku – Ordynacja 

wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw stwierdziła, że 

w  wyborach  uzupełniających,  które  odbyły  się  22  lipca  2007  roku  Pan 

Waldemar  Grażyński  wybrany został  radnym Rady Miejskiej  w Karlinie.  Na 

potwierdzenie wyboru wręczyła zaświadczenie o wyborze.

Ad. 3

Przewodniczący  Rady  poinformował  obecnych,  że  przed  przystąpieniem do 

wykonywania mandatu Pan Waldemar Grażyński musi złożyć ślubowanie.

Następnie  Przewodniczący Pan Ryszewski  poprosił  wszystkich o powstanie 

i przeczytał treść roty ,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 

ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

Radny  Waldemar  Grażyński  poprzez  powiedzenie  słowa  ,,ślubuję’’ 

potwierdził treść roty,  z dodaniem zdania ,,Tak mi dopomóż Bóg”. 

Ad. 4

Pan  Albin  Kryger  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony 

Środowiska  i  Bezpieczeństwa  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  ogłosił  wyniki 

konkursu  ,,Najładniejsza  Zagroda  Wiejska”  oraz  ,,Najładniejsza  Wieś  Gminy 

Karlino 2007” i wraz Burmistrzem Miasta i Gminy Karlino Panem Waldemarem 

Miśko  oraz  Wiceprzewodniczącym  Rady  Panem  Dariuszem  Michalskim 

wręczył  nagrody  zwycięzcom  konkursów.  Po  przeprowadzeniu  przeglądu 

gospodarstw zgłoszonych  do konkursu  członkowie  Komisji  dokonali  wyboru 

posesji,  które  zwyciężyły  w  konkursie  ,,Najładniejsza  Zagroda  Wiejska”: 

I miejsce nagroda w wysokości 500 zł -  Pani Dziubińska Urszula z Daszewa, 
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II miejsce nagroda w wysokości 400 zł – Pani Kretschmer Danuta z Domacyna, 

III miejsce nagroda w wysokości 300 zł -  Pani Tyszer Wanda z Domacyna oraz 

dwa  wyróżnienia  w  wysokości  200  złotych  każde:  Pani  Pawelec  Jolanta 

z Pobłocia Wielkiego i Pani Turowska Barbara z Daszewa. Członkowie Komisji 

dokonali  także  wyboru  laureatów  w  konkursie  ,,Najładniejsza  Wieś  Gminy 

Karlino” i są to: I miejsce -  Pobłocie Wielkie  - nagroda w wysokości 900zł, 

II miejsce –Daszewo -  nagroda w wysokości 800zł,  III miejsce –Karścino - 

nagroda w wysokości 700zł. 

Ad. 5

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 16 lipca do 

dnia  27  września  2007  roku   (informacja  załączona  do  protokołu).  Ponadto 

dodał, że podczas wizyty w Wolgast odbył się korowód historyczny, w którym 

również delegacja z Karlina wzięła udział. Nadmienił, że w okresie wakacyjnym 

odbyło  się  wiele  imprez  kulturalnych  dla  mieszkańców  Gminy 

współfinansowanych  ze  środków  unijnych.  Ponadto  przypomniał,  że  zespół 

złożony  z  dyrektorów  szkół  z  terenu  Gminy  Karlino,  Dyrektora  Zakładu 

Oświaty  oraz  Sekretarza  Miasta  i  Gminy  Karlino  przygotował  wniosek  na 

organizację zajęć pozalekcyjnych. Wartość projektu 100.000zł, w tym 30.000zł 

to wkład własny Gminy. Poinformował również obecnych, że został podpisany 

list  intencyjny z firmą ,,Casper Polska”Spółka z o.o. -  zakup ok.  1ha gruntu 

oraz dalszych 0,5ha pod inwestycję, a w roku przyszłym deklaruje zatrudnienie 

30  –  40  osób.  Odbyło  się  spotkanie  udziałowców  Spółki  z  o.o.  Zakład 

Składowania  i  Unieszkodliwiania  Odpadów  w  Krzywopłotach  i  jest  wola 

zamknięcia wysypiska z dniem 31 grudnia 2009 roku, a od 1 stycznia 2010 roku 

nastąpiłaby jego rekultywacja. Zostanie zawarta umowa trójstronna w tej kwestii 

pomiędzy  udziałowcami,  a  także  wyrażająca  wolę  współpracy  ze  Spółką 

w Wardyniu. 
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Ad. 6   

Ponieważ  nie  zostały  przez  radnych  zgłoszone  interpelacje  i  wnioski 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 

Ad. 7

Pan  Tomasz  Rusiecki  Dyrektor  Wioski  Dziecięcej  SOS  w  Karlinie 

poinformował  obecnych,  że  w  ubiegłym  tygodniu  Wioska  SOS  w  Karlinie 

,,obchodziła” swoje drugie urodziny. Z tej okazji odbył się festyn, ale mógł się 

on odbyć tylko dzięki sponsorom.  

Ad. 8

Pan  Waldemar  Miśko  Przewodniczący  Zarządu  Związku  Miast  i  Gmin 

Dorzecza  Parsęty  w  Karlinie  przedstawił  prezentację  na  temat  Związku, 

a także informację na temat działalności, realizowanych zadań oraz zamierzeń 

na dalsze lata (informacja załączona do protokołu).

Ad. 9

Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” 

w  Karlinie  przedstawiła  informację  na  temat  działalności  rehabilitacyjnej 

i wykorzystywania środków finansowych przez WTZ za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2007 roku (informacja załączona do protokołu).
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Ad. 10

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

informację  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino  za 

I  półrocze  2007  roku  oraz  przebiegu  wykonania  planu  finansowego 

samorządowej instytucji kultury.

Ad. 10a

Pan  Tomasz  Rusiecki  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  informacji 

o  przebiegu  wykonania  budżetu  za  I  półrocze  2007  roku  oraz  przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury.

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie 

było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała 

Nr XIII/118/07 została podjęta. 

Ad. 11a

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

zmiany  do  budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino  na  2007  rok.  Po  dokonanych 

zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  27.806.469,26zł, 

wydatkami  w  wysokości  33.440.194,26zł  oraz  deficytem  w  wysokości 

5.633.725,00zł.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok.

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie 

było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała 

Nr XIII/119/07 została podjęta. 
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Ad. 11b

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła  zmiany 

Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007. 

Po  dokonanych  zmianach  plan  przedstawia  się  następująco;  przychodami 

w wysokości 165.982,21zł oraz wydatkami w wysokości 165.982,21zł.

Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił  treść projektu uchwały w sprawie zmiany 

Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007.

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/120/07 

została podjęta. 

Ad. 11c

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat  omówiła  projekt 

uchwały  w sprawie emisji obligacji komunalnych.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki  przedstawił treść projektu uchwały 

w sprawie emisji obligacji komunalnych.

Za  podjęciem  uchwały  glosowało  12  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała 

Nr XIII/121/07 została podjęta. 

Ad. 11d

Pani  Krystyna  Granat  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej uchwałę 

w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na realizację zadań bieżących.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki  przedstawił treść projektu uchwały.

8



Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  Uchwałę 

Nr XIII/122/07. 

Ad. 11e

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Granat  omówiła  projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  gminy  Karlino  na  rok 

2007.

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Dariusz  Michalski  przedstawił  treść 

omówionego projektu uchwały.

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie 

było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała 

Nr XIII/123/07 została podjęta. 

Ad. 11f

Pani  Krystyna  Granat  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia 

poręczenia  dla  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości  przy  ulicy 

Koszalińskiej  93A w  Karlinie  w  Banku  Spółdzielczym  Białogard  Oddział 

w Karlinie z przeznaczeniem na roboty budowlane związane z remontem dachu 

budynku wspólnoty.

Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady  przedstawił treść projektu 

uchwały.

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/124/07 

została podjęta. 
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Ad. 11g

Pani  Krystyna  Granat  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia 

poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy 4 Marca 1 

w  Karlinie  w  Banku  Spółdzielczym  Białogard  Oddział  w  Karlinie 

z przeznaczeniem na roboty budowlane związane z remontem dachu, remontem 

klatek  schodowych  (korytarzy  bocznych),  montażem instalacji  domofonowej 

budynku wspólnoty.

Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały.

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XIII/125/07  została 

podjęta przez radnych. 

Ad. 11h

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  przedstawiła  projekt uchwały w sprawie 

udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy 

Koszalińskiej  79  w  Karlinie  w  Banku  Spółdzielczym  Białogard  Oddział 

w Karlinie z przeznaczeniem na roboty budowlane związane z remontem dachu 

budynku wspólnoty.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały.

Uchwała Nr XIII/126/07 została podjęta jednomyślnie. 

Ad. 11i

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  przedstawiła  projekt uchwały w sprawie 

udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy 

Ks.  Brzóski  13  w  Karlinie  w  Banku  Spółdzielczym  Białogard  Oddział 
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w Karlinie  z  przeznaczeniem na  roboty  budowlane  związane  z  wykonaniem 

izolacji ścian piwnicy budynku Wspólnoty.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały.

Uchwała Nr XIII/127/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 11j

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego 

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  rok 

2007.

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Dariusz  Michalski  przedstawił  obecnym 

treść omówionego projektu uchwały.

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/128/07 

została podjęta.

Ad. 11k

Pani  Gizela  Pietrzak  –  Kłys  Kierownik  Miejsko  Gminnego  Ośrodka 

Pomocy  Społecznej  w  Karlinie  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej 

uchwałę  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej  Miejsko  –  Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił obecnym treść 

omówionego projektu uchwały.
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W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr XIII/129/07 została podjęta.

Ad. 11l

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  podziału  jednostek  pomocniczych  Gminy  oraz 

zmiany uchwały w sprawie statutów jednostek pomocniczych.

Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Michalski przedstawił treść omówionego 

projektu uchwały.

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XIII/130/07  została 

podjęta.

Ad. 11ł

Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  przedstawił 

uzasadnienie  do  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Pani  Ewy 

Kozłowskiej  na Burmistrza Miasta  i  Gminy Karlino w sprawie nieudzielenia 

odpowiedzi na pismo dotyczące likwidacji ogrodzeń, latryn, postawionych przy 

budynku  mieszkalnym  na  ulicy  Koszalińskiej  62a.  Wyjaśnił,  że  Pani  Ewa 

Kozłowska,  pismem  z  dnia  18  czerwca  2007  roku  przesłanym  do 

Przewodniczącego  Sejmiku  Województwa  Zachodniopomorskiego  złożyła 

skargę działalność Burmistrza Miasta i Gminy Karlino, ale zgodnie z art. 229 

pkt  3  ustawy  z  dnia  14  czerwca  1960r.  -  Kodeks  postępowania 

administracyjnego (Dz.  U.  z  2000 roku Nr 98,  poz.  1071 ze zm.)  organem 

właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności burmistrza 

jest  rada  gminy w związku  z  czym, Przewodniczący  Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego Michał Łuczak pismem Nr KS.MŁ/0724/110/07 z dnia 

28  czerwca  2007  roku  przekazał  tę  skargę  Radzie  Miejskiej  w  Karlinie. 
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Jednocześnie Pani Kozłowska zarzuca, że Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

w  Karlinie  ujawnił  informacje  dotyczące  stanu  cywilnego  w/w.  Ten  zarzut 

zgodnie z art. 232 § 2 - Kodeksu postępowania administracyjnego przekazany 

został  do  rozpatrzenia  jako  przełożonemu służbowemu  Burmistrzowi  Miasta 

i Gminy Karlino. W myśl § 81a ust. 1 Statutu Gminy Karlino (uchwała Rady 

Miejskiej  w Karlinie Nr IX/63/03 z dnia 30 kwietnia 2003 r. w sprawie Statutu 

Gminy  Karlino  –  Dz.  Urz.  Woj.  Zach.  Nr  51,  poz.  863  ze  zm.)  Komisja 

Rewizyjna  Rady Miejskiej  bada  zasadność skarg  wniesionych na działalność 

Burmistrza   i  kierowników  gminnych  jednostek  organizacyjnych.  Komisja 

Rewizyjna Rady Miejskiej w Karlinie po zbadaniu skargi na posiedzeniu w dniu 

6  sierpnia  br.  stwierdziła,  co  następuje:  Zarzut  wobec  Burmistrza  Miasta 

i Gminy Karlino w przedmiocie nieudzielenia odpowiedzi na pismo Pani Ewy 

Kozłowskiej  z  dnia  26  kwietnia  2007  roku  dotyczące  likwidacji  ogrodzeń 

znajdujących się wokół domu przy ul. Koszalińskiej ustawionych przez Panią 

Wandę  Chałabuda  bez  zezwoleń,  a  także  zarzut  wobec  Straży  Miejskiej 

w Karlinie w przedmiocie braku reakcji na zgłoszony fakt trzymania przez Panią 

Chałabudę chorego psa i 10 kotów, okazał się nieprawdziwy. Po zapoznaniu się 

z dokumentacją oraz notatką służbową przygotowaną przez Komendanta Straży 

Miejskiej w Karlinie Jerzego Orzechowskiego stwierdzono, że na pismo Pani 

Kozłowskiej  odpowiedź  została  udzielona  w  dniu  25  maja  2007  roku,  na 

potwierdzenie czego Komisja jest w posiadaniu kserokopii książki nadawczej. 

W piśmie tym Pani Kozłowska poinformowana została, że 31 marca 1999 roku 

Pani  Wanda  Chałabuda  uchwałą  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości 

otrzymała zgodę na zabudowę ganka przy swoim mieszkaniu oraz, że wykonane 

ogrodzenie i zabudowa nie stwarza zagrożenia dla osób trzecich, a zwierzęta, 

którymi  opiekuje  się  Pani  Chałabuda,  objęte  są  stałą  opieką  weterynaryjną. 

Mając na uwadze powyższe Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miejskiej 

w Karlinie o uznanie skargi Pani Ewy Kozłowskiej za bezzasadną 

Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski  przedstawił treść projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Karlino.

13



W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/131/07 

została podjęta.

Ad. 11m

Przewodniczący Rady poprosił Panią Danutę Piwowarczyk Sekretarza Miasta 

i Gminy Karlino o wyjaśnienie zasad głosowania uchwały w sprawie wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie.

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino 

poinformowała radnych, że zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 roku – prawo 

o ustroju sądów powszechnych ławników do sądów rejonowych wybierają rady 

gmin, których obszar jest objęty właściwością tych sądów. W przypadku Rady 

Miejskiej w Karlinie radni dokonają wyboru ławników do Sądu Rejonowego 

w Białogardzie 2 ławników i do Sądu Rejonowego Sądu Pracy w Białogardzie 

2 ławników.  Kandydat na ławnika musi spełnić następujące warunki: posiada 

obywatelstwo polskie i korzysta w pełni z praw cywilnych i obywatelskich, jest 

nieskazitelnego charakteru,  ukończył 30 lat,  jest  zatrudniony lub zamieszkuje 

w  miejscu  kandydowania  co  najmniej  od  roku,  nie  przekroczył  70  lat,  jest 

zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika, posiada 

co najmniej wykształcenie średnie. Kandydatów na ławników zgłaszają: prezesi 

sądów, stowarzyszenia, organizacje związkowe, organizacje pracodawców oraz 

inne organizacje zarejestrowane na podstawie przepisów prawa, z wyłączeniem 

partii politycznych, co najmniej dwudziestu pięciu obywateli mających czynne 

prawo  wyborcze,  zamieszkujących  stale  na  danym  terenie.  Kandydatów  na 

ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy zgłaszają związki 

zawodowe  oraz  organizacje  pracodawców.  Zgłoszono  2  kandydatów  na 

ławników  do  Sądu  Rejonowego  w  Białogardzie  spełniających  wymagane 

warunki:  Prezes  Sądu  Rejonowego  w  Białogardzie  –  1  kandydata  oraz 

obywatele mający czynne prawo wyborcze – 1 kandydata. Nie zostali zgłoszeni 

kandydaci do Sądu Rejonowego Sądu Pracy  w Białogardzie. Wybory ławników 
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muszą  się  odbyć  w  wyniku  tajnego  głosowania,  a  aby  móc  przeprowadzić 

głosowanie  tajne  należy  dokonać  w  głosowaniu  jawnym  wyboru  komisji 

skrutacyjnej, która będzie odpowiedzialna za przebieg głosowania. 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  przypomniał,  że  uchwałą  Nr  XII/117/07  Rady 

Miejskiej  w  Karlinie  z  dnia  16  lipca  2007  roku  został  powołany  zespół  do 

zaopiniowania zgłoszonych kandydatur na ławników i poprosił o przedstawienie 

opinii na temat kandydatów.

Pani  Bogumiła  Hałasa  członek  zespołu  do  zaopiniowania  kandydatów  na 

ławników poinformowała  zebranych,  że  po  zaopiniowaniu  się  ze  złożonymi 

dokumentami  członkowie  zespołu  w  wyniku  jednomyślnego  głosowania 

pozytywnie  zaopiniowali  kandydatury  Pani  Krystyny  Kujawa  i  Natalii 

Przygockiej na ławników Sądu Rejonowego w Białogardzie.

Przewodniczący Rady zaproponował zgłaszanie kandydatur do składu komisji 

skrutacyjnej.

Zostali zgłoszeni następujący radni; Pan Marek Depta, Pani Bogumiła Hałasa 

i  Pani  Bożena  Nadziejko.  Wszyscy  kandydaci  wyrazili  zgodę  na  pracę 

w komisji.

Za wyborem Komisji skrutacyjnej głosowało 13 radnych, nie było głosów 

przeciwnych,  1  radny  wstrzymał  się  od  głosu.  W  wyniku  jawnego 

głosowania  radni  dokonali  wyboru  komisji  skrutacyjnej  w  składzie  Pan 

Marek Depta, Pani Bogumiła Hałasa i Pani Bożena Nadziejko.

Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania dla wyboru ławnika do Sądu 

Rejonowego  w  Białogardzie.  Po  akcie  głosowania  i  ustaleniu  wyników 

Przewodniczący  komisji  skrutacyjnej  Pan  Marek  Depta  odczytał  protokół 

z  przeprowadzonego głosowania  i  poinformowała radnych,  że  Pani  Krystyna 

Kujawa  i  Pani  Natalia  Przygocka  zostały  wybrane  na  ławników  Sądu 

Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2008 - 2011.
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Przewodniczący Rady na potwierdzenie wyników odczytał treść Uchwały 

Nr XIII/132/07.

Ad. 11n

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pani  Piwowarczyk  omówiła  projekt 

uchwały  w  sprawie  zmian  w  składach  osobowych  komisji.  Dodała,  że 

spowodowane jest to wyborami uzupełniającymi do Rady, w wyniku których 

Pan Waldemar Grażyński został wybrany radnym. Pan Grażyński wyraził wolę 

pracy  w  dwóch  stałych  komisjach;  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska 

i Bezpieczeństwa oraz Mieszkaniowej i Gospodarki Komunalnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji. 

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/133/07 

została podjęta.

Ad. 11o

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówił  projekt 

uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino 

– obręb 004 oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr: 208/2 o pow. 

115m², 208/3 o pow. 202m², 207/2 o pow. 145m², 207/3 o pow. 171m², 206/2 

o pow. 158m², 206/3 o pow. 212m², 205/2 o pow. 44m², 205/3 o pow. 64m², 

204/2 o pow. 93m² oraz 204/3 o pow. 127m². 

Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/134/07 

została podjęta.
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Ad. 11p

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówił  projekt 

uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – 

obręb Domacyno oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 217/4 o pow. 

0,0661ha.

Pan Dariusz Michalski  przedstawił treść projektu uchwały. 

Uchwała Nr XIII/135/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 11q

Pan  Maciej  Myczka  omówił  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę 

Nr IX/68/07 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie 

zbycia  nieruchomości  niezabudowanych  na  terenie  gminy  Karlino  –  obręb 

Daszewo. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  przedstawił treść projektu 

uchwały. 

Uchwała  Nr  XIII/136/07  została  podjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 11r

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie 

Miasta  i  Gminy  w Karlinie  Pan Maciej  Myczka  omówił  projekt  uchwały 

w  sprawie  nabycia  prawa  użytkowania  wieczystego  od  Romualda  Aleksiuk 
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nieruchomości  gruntowej  położonej  na  terenie  miasta  Karlino  –  obręb  004 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 223/9 o pow. 13m².

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Rusiecki  przedstawił  treść  omówionego 

projektu uchwały. 

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XIII/137/07  została 

podjęta. 

Ad. 11s

Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie 

Miasta  i  Gminy  w Karlinie  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia 

zgody  na  nabycie  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Terenowy  Oddział 

w  Szczecinie  Filia  w  Koszalinie  nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy 

Karlino  –  obręb  Syrkowice,  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  działka 

nr 20/9 o pow. 0,1246ha.

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Dariusz  Michalski  przedstawił  obecnym 

treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XIII/138/07  została  podjęta  przez  radnych  w  wyniku 

jednomyślnego głosowania.

Ad. 11t

Pan Maciej Myczka  omówił  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie  od Agencji  Nieruchomości  Rolnych Terenowy Oddział  w Szczecinie 

Filia w Koszalinie nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Mierzyn, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 15/6 o pow. 809m². 

Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
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W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/139/07 

została podjęta przez radnych. 

Ad. 11u

Pan Maciej  Myczka  omówił  kolejny  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia 

zgody  na  nabycie  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Terenowy  Oddział 

w  Szczecinie  Filia  w  Koszalinie  nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy 

Karlino  –  obręb  Ubysławice,  znaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  działka 

nr 143/1 o pow. 0,15ha.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki 

przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała  Nr  XIII/139/07 

została podjęta. 

Ad. 11v

Pani Agnieszka Macioszek Inspektor ds. Ochrony Środowiska w Urzędzie 

Miasta  i  Gminy  w Karlinie  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia 

,,Planu Rozwoju Miejscowości Krukowo, gmina Karlino na lata 2007 – 2008”.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Dariusz  Michalski 

przedstawił treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XIII/139/07  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i  jednomyślnego głosowania radnych. 
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Ad. 12

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  udzielił 

odpowiedzi na zapytanie zgłoszone na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Bezpieczeństwa dotyczące zagospodarowania chodnika pomiędzy 

,,Sklepem osiedlowym” a budynkiem przy ulicy Szymanowskiego 4, wyjaśnił, 

że  odbyły  się  na  ten  temat  rozmowy  właścicieli  terenu,  czyli  Gminnej 

Spółdzielni  ,,SCH”  w  Karlinie  i  Białogardzkiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej 

i najpóźniej w październiku br. rozpoczną się tam prace remontowe.   

Ad. 13

Radni  otrzymali  wraz  z  materiałami  sprawozdanie  Przedszkola  Miejskiego 

w Karlinie o umorzonych zaległościach według stanu na dzień 30 czerwca 2007 

roku.   

Przewodniczący  Rady  Pan  Ryszewski  przypomniał  radnym,  którzy  byli 

nieobecni na sesji Rady Miejskiej, że zgodnie ze Statutem Gminy Karlino radny 

zobowiązany  jest  do  złożenia  pisemnego  usprawiedliwienia  swojej 

nieobecności. 

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia 

XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół           z XII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady        i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Przewodniczący zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr XII/07 z XII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 16 lipca 2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski zwrócił się do Pani Wyszeckiej Danuty Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej w Karlinie o wręczenia zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Karlinie.
	Pani Danuta Wyszecka Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej                                  w Karlinie stosownie do art. 128 ustawy z dnia 16 lipca 1998 roku – Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw stwierdziła, że   w wyborach uzupełniających, które odbyły się 22 lipca 2007 roku Pan Waldemar Grażyński wybrany został radnym Rady Miejskiej w Karlinie. Na potwierdzenie wyboru wręczyła zaświadczenie o wyborze.
	Ad. 3
	Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że przed przystąpieniem do wykonywania mandatu Pan Waldemar Grażyński musi złożyć ślubowanie.
	Następnie Przewodniczący Pan Ryszewski poprosił wszystkich o powstanie                      i przeczytał treść roty ,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.
	Radny Waldemar Grażyński poprzez powiedzenie słowa ,,ślubuję’’ potwierdził treść roty,  z dodaniem zdania ,,Tak mi dopomóż Bóg”. 
	Ad. 4
	Pan Albin Kryger Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Karlinie ogłosił wyniki konkursu ,,Najładniejsza Zagroda Wiejska” oraz ,,Najładniejsza Wieś Gminy Karlino 2007” i wraz Burmistrzem Miasta i Gminy Karlino Panem Waldemarem Miśko oraz Wiceprzewodniczącym Rady Panem Dariuszem Michalskim wręczył nagrody zwycięzcom konkursów. Po przeprowadzeniu przeglądu gospodarstw zgłoszonych do konkursu członkowie Komisji dokonali wyboru posesji, które zwyciężyły w konkursie ,,Najładniejsza Zagroda Wiejska”:             I miejsce nagroda w wysokości 500 zł -  Pani Dziubińska Urszula z Daszewa,      II miejsce nagroda w wysokości 400 zł – Pani Kretschmer Danuta z Domacyna, III miejsce nagroda w wysokości 300 zł -  Pani Tyszer Wanda z Domacyna oraz dwa wyróżnienia w wysokości 200 złotych każde: Pani Pawelec Jolanta                z Pobłocia Wielkiego i Pani Turowska Barbara z Daszewa. Członkowie Komisji dokonali także wyboru laureatów w konkursie ,,Najładniejsza Wieś Gminy Karlino” i są to: I miejsce -  Pobłocie Wielkie  - nagroda w wysokości 900zł,       II miejsce –Daszewo -  nagroda w wysokości 800zł, III miejsce –Karścino -  nagroda w wysokości 700zł. 
	Ad. 5
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 16 lipca do dnia 27 września 2007 roku  (informacja załączona do protokołu). Ponadto dodał, że podczas wizyty w Wolgast odbył się korowód historyczny, w którym również delegacja z Karlina wzięła udział. Nadmienił, że w okresie wakacyjnym odbyło się wiele imprez kulturalnych dla mieszkańców Gminy współfinansowanych ze środków unijnych. Ponadto przypomniał, że zespół złożony z dyrektorów szkół z terenu Gminy Karlino, Dyrektora Zakładu Oświaty oraz Sekretarza Miasta i Gminy Karlino przygotował wniosek na organizację zajęć pozalekcyjnych. Wartość projektu 100.000zł, w tym 30.000zł to wkład własny Gminy. Poinformował również obecnych, że został podpisany list intencyjny z firmą ,,Casper Polska”Spółka z o.o. - zakup ok. 1ha gruntu           oraz dalszych 0,5ha pod inwestycję, a w roku przyszłym deklaruje zatrudnienie 30 – 40 osób. Odbyło się spotkanie udziałowców Spółki z o.o. Zakład Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach i jest wola zamknięcia wysypiska z dniem 31 grudnia 2009 roku, a od 1 stycznia 2010 roku nastąpiłaby jego rekultywacja. Zostanie zawarta umowa trójstronna w tej kwestii pomiędzy udziałowcami, a także wyrażająca wolę współpracy ze Spółką              w Wardyniu. 
	Ad. 6   
	Ponieważ nie zostały przez radnych zgłoszone interpelacje i wnioski Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 
	Ad. 7
	Pan Tomasz Rusiecki Dyrektor Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie poinformował obecnych, że w ubiegłym tygodniu Wioska SOS w Karlinie ,,obchodziła” swoje drugie urodziny. Z tej okazji odbył się festyn, ale mógł się on odbyć tylko dzięki sponsorom.  
	Ad. 8
	Pan Waldemar Miśko Przewodniczący Zarządu Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie przedstawił prezentację na temat Związku,             a także informację na temat działalności, realizowanych zadań oraz zamierzeń na dalsze lata (informacja załączona do protokołu).
	Ad. 9
	Pani Anna Staniewicz Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” w Karlinie przedstawiła informację na temat działalności rehabilitacyjnej              i wykorzystywania środków finansowych przez WTZ za okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2007 roku (informacja załączona do protokołu).
	Ad. 10
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino za                       I półrocze 2007 roku oraz przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury.
	Ad. 10a
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji                   o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2007 roku oraz przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury.
	Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała Nr XIII/118/07 została podjęta. 
	Ad. 11a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła  zmiany do budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 27.806.469,26zł, wydatkami w wysokości 33.440.194,26zł oraz deficytem w wysokości 5.633.725,00zł.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok.
	Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała Nr XIII/119/07 została podjęta. 
	Ad. 11b
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino omówiła  zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się następująco; przychodami             w wysokości 165.982,21zł oraz wydatkami w wysokości 165.982,21zł.
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/120/07 została podjęta. 
	Ad. 11c
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały  w sprawie emisji obligacji komunalnych.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych.
	Za podjęciem uchwały glosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny,                 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała  Nr XIII/121/07 została podjęta. 
	Ad. 11d
	Pani Krystyna Granat przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę         w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na realizację zadań bieżących.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki  przedstawił treść projektu uchwały.
	Radni w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania podjęli Uchwałę        Nr XIII/122/07. 
	Ad. 11e
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Granat omówiła  projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na rok 2007.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Dariusz Michalski przedstawił treść omówionego projektu uchwały.
	Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania Uchwała Nr XIII/123/07 została podjęta. 
	Ad. 11f
	Pani Krystyna Granat przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Koszalińskiej 93A w Karlinie w Banku Spółdzielczym Białogard Oddział              w Karlinie z przeznaczeniem na roboty budowlane związane z remontem dachu budynku wspólnoty.
	Pan Tomasz Rusiecki Wiceprzewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/124/07 została podjęta. 
	Ad. 11g
	Pani Krystyna Granat przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy 4 Marca 1 w Karlinie w Banku Spółdzielczym Białogard Oddział w Karlinie                          z przeznaczeniem na roboty budowlane związane z remontem dachu, remontem klatek schodowych (korytarzy bocznych), montażem instalacji domofonowej budynku wspólnoty.
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały.
	W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/125/07 została podjęta przez radnych. 
	Ad. 11h
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Koszalińskiej 79 w Karlinie w Banku Spółdzielczym Białogard Oddział                    w Karlinie z przeznaczeniem na roboty budowlane związane z remontem dachu budynku wspólnoty.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XIII/126/07 została podjęta jednomyślnie. 
	Ad. 11i
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Ks. Brzóski 13 w Karlinie w Banku Spółdzielczym Białogard Oddział                    w Karlinie z przeznaczeniem na roboty budowlane związane z wykonaniem izolacji ścian piwnicy budynku Wspólnoty.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XIII/127/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 11j
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2007.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Dariusz Michalski przedstawił obecnym treść omówionego projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/128/07 została podjęta.
	Ad. 11k
	Pani Gizela Pietrzak – Kłys Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie 
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść omówionego projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych Uchwała               Nr XIII/129/07 została podjęta.
	Ad. 11l
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie podziału jednostek pomocniczych Gminy oraz zmiany uchwały w sprawie statutów jednostek pomocniczych.
	Wiceprzewodniczący Rady Dariusz Michalski przedstawił treść omówionego projektu uchwały.
	W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/130/07 została podjęta.
	Ad. 11ł
	Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Karlino.
	W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/131/07 została podjęta.
	Ad. 11m
	Komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania dla wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Białogardzie. Po akcie głosowania i ustaleniu wyników Przewodniczący komisji skrutacyjnej Pan Marek Depta odczytał protokół                  z przeprowadzonego głosowania i poinformowała radnych, że Pani Krystyna Kujawa i Pani Natalia Przygocka zostały wybrane na ławników Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2008 - 2011.
	Przewodniczący Rady na potwierdzenie wyników odczytał treść Uchwały Nr XIII/132/07.
	Ad. 11n
	Sekretarz Miasta i Gminy Karlino Pani Piwowarczyk omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji. Dodała, że spowodowane jest to wyborami uzupełniającymi do Rady, w wyniku których Pan Waldemar Grażyński został wybrany radnym. Pan Grażyński wyraził wolę pracy w dwóch stałych komisjach; Rolnictwa, Ochrony Środowiska                      i Bezpieczeństwa oraz Mieszkaniowej i Gospodarki Komunalnej. 
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian w składach osobowych komisji. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/133/07 została podjęta.
	Ad. 11o
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino – obręb 004 oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr: 208/2 o pow. 115m², 208/3 o pow. 202m², 207/2 o pow. 145m², 207/3 o pow. 171m², 206/2            o pow. 158m², 206/3 o pow. 212m², 205/2 o pow. 44m², 205/3 o pow. 64m², 204/2 o pow. 93m² oraz 204/3 o pow. 127m². 
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/134/07 została podjęta.
	Ad. 11p
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Domacyno oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 217/4 o pow. 0,0661ha.
	Pan Dariusz Michalski  przedstawił treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XIII/135/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 11q
	Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę                  Nr IX/68/07 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 27 kwietnia 2007 roku w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanych na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo. 
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XIII/136/07 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania.
	Ad. 11r
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały         w sprawie nabycia prawa użytkowania wieczystego od Romualda Aleksiuk nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 004 oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 223/9 o pow. 13m².
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Rusiecki przedstawił treść omówionego projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/137/07 została podjęta. 
	Ad. 11s
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych Terenowy Oddział            w Szczecinie Filia w Koszalinie nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Syrkowice, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka           nr 20/9 o pow. 0,1246ha.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Dariusz Michalski przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XIII/138/07 została podjęta przez radnych w wyniku jednomyślnego głosowania.
	Ad. 11t
	Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych Terenowy Oddział w Szczecinie Filia w Koszalinie nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Mierzyn, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 15/6 o pow. 809m². Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XIII/139/07 została podjęta przez radnych. 
	Ad. 11u
	Pan Maciej Myczka omówił kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie od Agencji Nieruchomości Rolnych Terenowy Oddział            w Szczecinie Filia w Koszalinie nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Ubysławice, znaczonej w ewidencji gruntów jako działka           nr 143/1 o pow. 0,15ha.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania radnych Uchwała Nr XIII/139/07 została podjęta. 
	Ad. 11v
	Pani Agnieszka Macioszek Inspektor ds. Ochrony Środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Planu Rozwoju Miejscowości Krukowo, gmina Karlino na lata 2007 – 2008”.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XIII/139/07 została podjęta w wyniku jawnego                               i  jednomyślnego głosowania radnych. 
	Ad. 12
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino udzielił odpowiedzi na zapytanie zgłoszone na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa dotyczące zagospodarowania chodnika pomiędzy ,,Sklepem osiedlowym” a budynkiem przy ulicy Szymanowskiego 4, wyjaśnił, że odbyły się na ten temat rozmowy właścicieli terenu, czyli Gminnej Spółdzielni ,,SCH” w Karlinie i Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej            i najpóźniej w październiku br. rozpoczną się tam prace remontowe.   
	Ad. 13
	Radni otrzymali wraz z materiałami sprawozdanie Przedszkola Miejskiego          w Karlinie o umorzonych zaległościach według stanu na dzień 30 czerwca 2007 roku.   
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski przypomniał radnym, którzy byli nieobecni na sesji Rady Miejskiej, że zgodnie ze Statutem Gminy Karlino radny zobowiązany jest do złożenia pisemnego usprawiedliwienia swojej nieobecności. 
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia        XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
	Protokołowała:
	Ilona Pyrtek-Safaryn

